
 
Informácia o činnosti Miestneho podniku verejnoprospešných služieb Petržalka  

v prvom polroku –2014 
 
Informácia sa predkladá v súlade s uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka č. 424/2013.  
Materiál v krátkosti informuje o činnosti MP VPS za obdobie prvý polrok 2014 a naznačuje 
východiská a riešenia najmä na zaobstaranie prostriedkov na bezpečnú prevádzku VDI, 
umiestnenie smetných košov a lavičiek, zaobstaranie potrebného strojného vybavenia 
a zabezpečenie mzdových prostriedkov. 
 
 
Čerpanie rozpočtu nákladov  podľa programov k 30.6.2014 s návrhom na úpravu 
rozpočtu 

Ukazovateľ k 30.6.2014 Rozpočet 
nákladov 
rok 2014 

Upravený 
rozpočet 
nákladov 

k 30.6.201
4 

Čerpanie 
nákladov 

k 30.6.2014 

% 
plnenia 

Návrh 
úpravy 

rozpočtu 

Rozpočet nákladov spolu: 2 093 
991 

2 128 991 1 0443 214 49 2 128 
991 

v tom program:      
7.1. – starostlivosť o zeleň 1 081 

662 
1 081 662 494 901 46 1 081 

662 
4.1.1. – oprava a údržba 
komun. 

373 288 408 288 221 113 54 408 288 

7.4. – ostatná činnosť MP 
VPS 

538 891 538 891 277 581 52 538 891 

7.3.1. – zberný dvor 100 150 100 150 49 619 50 100 150 
 
V I. polroku 2014 podnik VPS vykazoval stratu vo výške 61 687,71 €, čo predstavuje 3 %-ný 
rozdiel medzi nákladmi a výnosmi. Na strane nákladov došlo k prekročeniu nákladov na 
mzdy a odvody /vyplatený 13. plat podľa KZ na rok 2014/, ďalej nákladov na likvidáciu 
skládky odpadov, z dôvodu odvozu zeminy podľa požiadavky zriaďovateľa. Na strane 
výnosov zaznamenávame nižšie čerpanie hlavne za tržby z predaja služieb. Z dôvodu 
priaznivých poveternostných podmienok v zimnom období 2013/2014 podnik nefakturoval 
zimnú údržbu odberateľom, čo ovplyvnilo i výšku tržieb.  
 
Ukazovateľ Rozpočet 

2014 
I. úprava 
rozpočtu 
k 30.6.2014 

Návrh  
úpravy 
rozpočtu 

Transfer z rozpočtu MČ na bežné 
výdavky 

1 795 291 1 795 841 1 841 734 

v tom program:    
7.1. – starostlivosť o zeleň 1 081 662 1 081 662 1 081 662 
4.1.1. – oprava a údržba komun. 268 640 268 640 314 533 
7.4. – ostatná činnosť MP VPS 376 859 373 289  373 289 
7.3.1. – zberný dvor 68 130 68 130 68 130 
    
Transfer z rozpočtu MČ na kapitálové 0 50 000 0 
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výdav. 
 tom program:    
7.1. – starostlivosť o zeleň 0 50 000 0 
Viacúčelový komunálny stroj na 
kosenie,... 

0 50 000 0 

Mzdové prostriedky 561 742 561 742 303 460,71 
Investície 105 000 105 000 7 480,00 
Výsledok hospodárenia- strata 0 0 - 61 687,71 
Náklady 2 093 991 2 128 991 1 043 214 
Vlastné výnosy spolu 298 700 298 700 143 890 

 
Uznesením miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Petržalka č. 504 zo dňa 
27.5.2014 bola MP VPS schválená úprava rozpočtu na rok 2014. V zmysle úpravy boli 
podniku navýšené bežné výdavky na program 4.1.1. – oprava a údržba komunikácií o sumu 
35 000 € na zakúpenie nových lavičiek /140 ks/ a smetných košov /180 ks/. Potreba osadenia 
nových lavičiek a smetných košov vyplýva z narastajúcich požiadaviek zo strany občanov 
MČ Bratislava – Petržalka. Existujúce lavičky a najmä smetné koše sú často terčom vandalov, 
ktorí ich sústavne poškodzujú, čo si vyžaduje ich neustálu obnovu a opravu. Úpravou 
rozpočtu boli podniku schválené kapitálové výdavky z rozpočtu MČ na program 7.1. – 
starostlivosť o zeleň vo výške 50 000 € na zakúpenie viacúčelového stroja na kosenie, zber 
trávy ako aj na čistenie komunikácií a chodníkov najmä v období zimnej údržby. Požiadavka 
vyplynula z potreby obnovy strojového parku pri zabezpečovaní hlavných činností podniku. 
Existujúci strojový park je dennodenným používaním značne fyzicky opotrebovaný. 
Na požiadanie zriaďovateľa podnik v I. polroku uhradil náklady za odvoz, likvidáciu 
a uloženie odpadu /zeminy/ zo stavby bytového domu na Kopčianskej ulici vo výške 21 600 € 
spoločnosti INERT Slovensko s.r.o., Trnava. Tieto náklady podnik nemal rozpočtované, 
ovplyvnili i výsledok hospodárenia podniku k 30.6.2014. Z tohto dôvodu žiadame, aby zo 
strany MČ Bratislava – Petržalka boli podniku refakturované uvedené náklady.  
Textová časť informácie: 
Ak sme v začiatku roka 2013 konštatovali, že  Bratislavu a Petržalku postihla silná 
poľadovica,  a zvýšený spád snehu tak v roku 2014 bol pravý opak v riešení problémov na 
úseku zimnej služby. Môžeme konštatovať, že  zima bola mierna a to umožnilo MP VPS 
realizovať v predstihu jarné práce či už v úprave zelene a jej čistení, oprave a údržbe VDI,  ale 
aj úprave školských dvorov a dvorov MŠ. MP VPS za hodnotené obdobie  nezaznamenal na  
úseku  zimnej služby žiadnu mimoriadnu udalosť. Situácia v oblasti zimnej služby prispela 
k skorej príprave strojov a techniky na jarnú práce. Väčšina prác v údržbe strojov a zariadení 
bola vykonávaná vlastnou činnosťou,  čím sa šetrili finančné prostriedky rozpočtu MP VPS. 
Treba ale konštatovať, že viaceré stroje sú po dobe životnosti a opotrebované do takej miery, 
že ich  prevádzka a údržba enormne zvyšuje  náklady na ich prevádzkyschopnosť.  To sa dá 
do ďalšieho obdobia  riešiť len zaobstaraním nových strojov. Ide najmä o nakladač UNC, 
slúžiaci pre všetky úseky činnosti MP VPS, najmä však pre úsek  zberného dvora a pri 
likvidácii nelegálnych skládok  ako i vozidla na riešenie zvozu pri čistení smetných košov . 
Úsek „zberného dvora“  fungoval za hodnotené obdobie bez problémov, i keď aj tu je čo 
zlepšovať. Ide o odoberaný odpad veľmi často netriedený, neupravený podľa podmienok 
k odobratiu a dočasnému uskladneniu, odpad  z rôznych dobrovoľníckych akcií 
organizovaných združeniami, a spolkami, ktoré sa vykonávajú aj na pozemkoch iných 
vlastníkov (Povodie Dunaja,  Štátne lesy, alebo pozemky v Starej časti Petržalky – ako je 
okolie Kaukazskej   a iné, kde sa sústreďuje  väčší počet či už bezdomovcov, alebo 
neprispôsobených občanov.  Likvidácia takto tvorených  nelegálnych skládok enormne 
zaťažuje rozpočet MP VPS, ale i prácu  zberného dvora.  
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Činnosť na tomto úseku sme rozšírili o zber papiera a zber polystyrénu,  čo malo od samého 
začiatku pozitívny ohlas u obyvateľov Petržalky. Za hodnotené obdobie bolo cez „Zberný 
dvor“ riešených 176 t  odpadu zo zelene, 258 t  objemového  odpadu, 152.71 t (odpad z úseku 
smetné koše a ostatné) a odpad  z trhoviska  vo výške 27.84 t. Odvoz  odoberanej elektroniky  
a elektro odpadu za hodnotené obdobie  bol v objeme 45,18 t, stavebný odpad v objeme 
348.39 t, papier 8 t  a objemový odpad  163,5 t.  V roku 2014 sme od samého začiatku 
zaznamenali zvýšený  zber a dovoz starých opotrebovaných pneumatík, ktorých máme t.č. 
v objekte zberného dvora viac ako 2,5 t.  
To všetko prispelo k zvýšeniu čistoty a poriadku v Petržalke, i keď treba konštatovať, že nie 
všetci obyvatelia Petržalky si už osvojili možnosť bezplatného odovzdania odpadu do 
zberného dvora ale aj naďalej ho ukladajú na miesta, kam odpad nepatrí.   
 
MP VPS Petržalka zabezpečuje  čistenie smetných košov, ktoré sú riešené denne, najmä na 
exponovaných úsekoch  sústreďovania väčšieho počtu návštevníkov a to ako v letných 
mesiacoch, tak aj počas voľných dní. Problémom aj v roku 2014 zostáva ničenie 
a odcudzovanie smetných košov a ich zámerné ničenie až do stavu 
„neopraviteľnosti“,  vytrhávanie smetných košov zo zeme až zo základu osadenia, čo je 
vykonávané   hrubou silou a zámerom poškodiť toto zariadenie.  Zo strany obyvateľov je 
následná kritika a požiadavky na osádzanie a obnovu  nových smetných košov, alebo 
zjednanie nápravy nepriaznivého stavu. Pokiaľ   to je možné, smetné koše sú opravené 
a znovu osádzané na pôvodné miesta. Je však potrebné zabezpečiť ďalšie  nové smetné koše, 
aby sa aj takto prispelo k zvýšeniu čistoty v Petržalke. Požiadavky smerujú najmä na lokality, 
ktoré sú využívané na prechádzky, rekreáciu, alebo jednoducho miesta, kde koše dlhodobo 
absentujú. 
Obdobná situácia ako je so smetnými košmi je aj  s lavičkami v rámci celej Petržalky. Aj keď 
v predchádzajúcom období MP VPS osadila nové lavičiek,  ukázalo sa že požiadavky stále 
pretrvávajú a sú pravidelne obnovované. Požiadavky obyvateľov  sú evidované na MP VPS 
Petržalka a postupne sa už realizuje ich osádzanie. Z požiadaviek sa z veľkej časti riešia aj 
opravy a obnova lavičiek kde  postačuje  výmena drevenej časti lavičiek po zrealizovaní 
základnej údržby stávajúcej časti lavičky.  Sú však miesta, kde treba osadiť nové lavičky, kde 
úplne absentujú a sú opakovane požadované.  Žiaľ, aj tieto  zariadenia sú  často zámerne 
ničené a to takmer s pravidelnosťou  na trasách prevádzok „pohostinských zariadení“.  Je to   
práve na miestach,  kde sú aj najčastejšie požiadavky na ich umiestnenie.  Požiadavky sú 
bližšie rozvedené v závere . 
 Trhovisko na Mlynarovičovej ulici  má z veľkej časti zariadenia po dobe životnosti 
a k bezpečnému prevádzkovaniu  neprispieva   ani sporadické poškodzovanie zariadení  
vandalmi,  ktorí sa sústreďujú  na poškodzovanie elektrických rozvodov na trhovisku, 
rozvodu pitnej vody a poškodzovanie stánkov trhovníkov . Preto aj na tomto úseku bola vo 
zvýšenej miere v roku 2014 riešená údržba a  opravy. MP VPS pokračoval v riešení   
prestrešenia stánkov, ktoré je dlhodobým problémom u predajcov najmä textilného tovaru 
v súvislosti s poškodzovaním  tovaru  vlhkom. Do budúcna je potrebné  vzhľadom k poklesu 
záujmu obyvateľov o textilný tovar na trhovisku a tým aj zníženie tržieb pre samotný podnik 
a  v záujme skvalitnenia služieb pre obyvateľov Petržalky pristúpiť k jeho oživeniu 
a rozšíreniu iným tovarom. Táto požiadavka už dlhší čas rezonuje tak medzi kupujúcimi ako 
aj predávajúcimi.  Znamenalo by to dobudovanie pevných stánkov, ktoré by spĺňali všetky 
požiadavky pre predaj iného sortimentu. 
Takmer stálym problémov MP VPS  je údržba verejných detských ihrísk (VDI). Hracie prvky 
sú často po dobe životnosti  a viacero VDI z pohľadu bezpečnosti detí vyžaduje  riešiť  otázky 
revízií hracích prvkov na VDI, dopadovej plochy pod hracími prvkami, ktoré sú opakovane 
požadované rodičmi  detí, ale opravy a výmenu hracích prvkov ktoré sú najmä z drevených  
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častí.  Ale aj poškodzované hracie prvky vandalmi, alebo nezodpovedným konaním starších 
detí, ktoré berú časti prvkov ako je  spojovací materiál, poškodzujú oplotenie VDI a pod.  
Tiež pôsobenie  „sprejerov“  ktorí s obľubou poškodzujú tabule „Prevádzkový poriadok“.  
Takmer všetka údržba VDI je realizovaná vlastnými silami a prostriedkami MP VPS.  
Požiadavky zo strany rodičov detí často smerujú k výmene „starých a opotrebovaných“ 
hracích  prvkov, ale aj doplnenie o nové a modernejšie hracie prvky.  Veľmi časté sú 
požiadavky na opakované riešenie pieskovísk  - niekoľko násobnú výmenu piesku, i keď tu je 
v rámci kontrolnej činnosti „úseku verejného zdravotníctva“ konštatované,  že pieskoviská 
z hygienického hľadiská vyhovujú norme na prevádzku.  Problém VDI je bližšie rozobratý 
v závere materiálu . 
Práca na úseku zelene je riešená v spolupráci s dodávateľom  prác firmou ARK  Bratislava 
a vlastnou činnosťou MP VPS Petržalka. V kosení zelene väčšie problémy nenastali i keď 
vzhľadom na časté dažde je situácia iná ako v predchádzajúce roky. Vyskytli sa aj kritické 
pripomienky smerujúce najmä na práce vykonávané cez voľné dni ako je sobota, alebo 
kosenie v ranných hodinách, čo niektorí považujú za rušenie kľudu.  Boli aj drobnejšie 
pripomienky na kvalitu práce pri kosení,  ale aj zodpovednosti za spôsobenú škodu pri 
zaparkovaných autách, alebo pri spôsobenej škode v zeleni, kde si obyvatelia vlastnou 
iniciatívou zveľaďujú svoje okolie (pokosené, alebo poškodené kvietky, alebo iná výzdoba 
v zeleni). Všetky spôsobené škody boli riešené náhradou, alebo boli dodávateľom opravené.  
V jarných mesiacoch  a začiatku leta  2014 boli riešené otázky starostlivosti o zeleň na 
revitalizovaných  plochách, najmä na Ovsištskom námestí,  kde pretrváva problém  zalievania 
vysadenej zelene a stromov. Obdobne to platí aj  pri revitalizovanej   plochy na Vlasteneckom 
námestí, čo do budúcnosti bude nutné riešiť vybudovaním zavlažovania. Problémom  v tomto 
období je prícestná zeleň, ktorá je v správe iného subjektu, ale kritika často smeruje k MP 
VPS. Mimoriadna pozornosť v celom hodnotenom období na úseku zelene je venovaná  
údržbe Sadu Janka Kráľa. Aj v roku 2014 sa pokračuje v opravách lavičiek a košov, ktoré sú 
neustále terčom poškodzovania,  najmä v trase  Aupark a Tyršovho nábrežia. Odozva 
návštevníkov k tomuto priestoru  vo vzťahu k mestskej časti Bratislava-Petržalka je veľmi 
pozitívna. Sporadicky dochádza k poškodzovaniu zariadení pri konaní väčších akcii ako je  
poškodzovanie verejného  osvetlenia, ale aj iných zariadení.  Vec je obratom riešená 
s dodávateľom prác, aby sa predchádzalo zasielaným podnetom alebo sťažnostiam.  
V údržbe školských areálov  (ide  o areály MŠ a ZŠ v správe MČ ) nezaznamenávame väčšie 
problémy. Činnosť je v úzkej spolupráci s vedeniami škôl vždy doriešená k ich spokojnosti.  
Práce sa  sústredili najmä na údržbu školských areálov  a to v orezoch  stromov a kríkov 
a kosení ,  aby sa predišlo škodám na budovách, alebo zlepšeniu svetelných podmienok  
v triedach, ale i v celkovej údržbe a starostlivosti o  zeleň.  
 Práce v čistení – „zametaní“  komunikácii sú riešené podľa harmonogramu prác  pre 
jednotlivé ulice a lokality. Aj napriek snahe dodržiavať plánované čistenie sa „plán“ často 
mení z dôvodu, že niektoré lokality sú znečisťované vo zvýšenej miere oproti iným častiam 
Petržalky a je potrebná operatívna zmena rozvrhnutých  prác. Ide najmä o plochu pri  
„Braníku“  a priľahlého  okolia „Domu kultúry “, Jiráskovú ulicu, Nám. republiky , Námestie 
hraničiarov, Smolenická, Fedinova,  terasa Rovniankova, Holíčska a pod. Je to spôsobené 
sústreďovaním sa „pijanov“ a „bezdomovcov“, ktorí svojím konaním veľmi znečisťujú 
priľahlé okolie. Požiadavky a podnety obyvateľov sú následne  predkladané MP VPS 
k zjednaniu nápravy a dočisteniu priestorov, čo na  niektorých miestach je takmer mesačne .  
Záver a požiadavky: 
Z prehľadu činností v závere informácie  je treba osobitne uviesť  úseky, ktoré vyžadujú pre 
zlepšenie situácie v ďalšom období finančné riešenie zo strany Mestskej časti Bratislava-
Petržalka: 
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           Problematikou údržby a revitalizácie VDI  sa  Mestská časť  Bratislava-Petržalka  
zaoberá  postupne od roku 1999. Zo 49 revitalizovaných VDI v Petržalke  bude v najbližšom 
období potrebná obnova hracích prvkov, doplnenie alebo zvýšenie údržby – výmeny hracích 
prvkov.     
          Od  obdobia úprav (revitalizácie)  VDI    uplynulo viac rokov, čo sa prejavuje  na 
kvalite zrevitalizovaných VDI, najmä v bezpečnosti  hracích prvkov či už pôsobením času 
(najmä drevené časti hracích  prvkov), opotrebovaní  materiálu hracích prvkov alebo aj 
pôsobením vandalstva na VDI. Niektoré hracie prvky sú po dobe životnosti aj 2 – 3 roky, 
niektoré nezodpovedajú už náročnosti bezpečnosti a na niektorých VDI hracie prvky 
nezodpovedajú  príslušnej norme najmä povrch ihriska tlmiaci náraz  pod hracími prvkami 
(dopadová plocha). Absentuje nám pravidelná revízia hracích prvkov. 
         Kvalita prvkov na VDI je denne hodnotená návštevníkmi - rodičmi detí, ale aj 
príslušnými kontrolnými orgánmi verejného zdravotníctva alebo SOI.  Problematika VDI 
v Petržalke je veľmi aktuálna z pohľadu ich opráv a v niektorých prípadoch aj celkovej 
revitalizácie z dôvodu bezpečnosti. 
         Ostatné kontroly zo strany MP VPS na VDI poukazujú  na potrebu riešenia  obnovy, 
alebo výmeny hracích  prvky. Ide najmä o hrací prvok „kolotoč“, lezecké steny, hojdačky, 
prevažovačky, obľúbené domčeky so šmykľavkou   a pod. Jedná sa o 12 VDI,  ktoré 
potrebujú naliehavé riešenie.    
 1) VDI  č. 25 Černyševského 
 2)         č. 53  Haanova 
 3)         č. 102 Ševčenkova  
 4)         č. 40 Bulíkova 
 5)         č. 42 Mamateyova 
 6)         č. 53 Hálova 
 7)         č. 78 Ambroseho 
 8)         č. 84 Prokofievova 
 9)         č. 124 Holíčska 
10)        č. 125 Smolenická 
11)        č. 83 Andrusovova 
12)        č. 55 Furdekova  
 
Predpokladané náklady po zrealizovaní výberového konania (realizuje sa na Miestnom úrade)  
sa odhadujú cca na viac ako 10 000.-€ + DPH čo z veľkej časti predpokladáme riešiť v druhej 
polovici roka 2014 a následne v roku 2015. 
Hracie prvky (najmä „domčeky so šmykľavkou“ ) sú po dobe životnosti a  je potrebná ich 
obnova, alebo odstránenie z VDI,  ale i obnova ďalších hracích prvkov  (prevažovačky alebo 
hojdačky) na týchto VDI:      
1) VDI  č. 152 Harmanecká 
2)         č.     6 Gercenova  
Predpokladané náklady po zrealizovaní výberového konania sa odhadujú cca na 6 000,-€ + 
DPH. 
Niektoré VDI sú v stave nutnej obnovy náterom hracích prvkov. Predpokladaná čiastka na 
zaobstaranie náterových hmôt je  3.000 až 5. 000.-€. 
 
Smetné koše a lavičky 
         V začiatku roka 2014 Mestská časť Bratislava-Petržalka zo svojho  rozpočtu vyčlenila 
prostriedky na zaobstaranie nových  smetných košov a lavičiek v celkovej sume 35.000.-€.  
V súlade so Zákonom o verejnom obstarávaní bol vybraný dodávateľ a prvé lavičky a smetné 
koše sa začali osádzať už v mesiaci júl 2014. Zaobstaraných bolo spolu 180 smetných košov 
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a 140 lavičiek. Okrem nových lavičiek do obdobia ich zaobstarania bolo opravených takmer 
90 lavičiek a po poškodení košov bola oprava zrealizovaná na viac ako 50 ks smetných 
košoch.          
Smetné koše  v predchádzajúcom období boli osádzané  na miestach  kde sa sústreďovali  
väčšie počty obyvateľov a kde koše chýbali vôbec.  T.č. je v rámci sídliskovej časti osadených 
viac ako  400 smetných košov. Napriek uvedenému počtu koše stále chýbajú, a sú 
požadované od obyvateľov.           V rámci predkladanej informácie treba  konštatovať,  že 
smetné  koše sú veľmi často poškodzované, odcudzované, alebo využívané ako koše na 
ukladanie domového odpadu, čím neplnia účel na ktorý boli pôvodne osadené. Preto sa 
i počet smetných košov mení v závislosti od ich poškodzovania alebo odcudzenia. Smetné 
koše  je potrebné  často   nahrádzať a opravovať,  a to  z dôvodu hrubého vandalizmu 
(hádzanie košov do Chorvátskeho ramena), alebo jednoducho sú koše  natoľko  zničené tak, 
že ich oprava nie je možná a je treba úplná výmena. Smetné koše sú tiež odcudzené 
z neznámeho dôvodu.  Pokiaľ sa dajú smetné koše opraviť, tak sú opravené úsekom údržby  
MP VPS do stavu opätovného osadenia na pôvodné miesto. Problémovými miestami 
v Petržalke sú smetné koše osadené v  blízkosti reštauračných zariadení, pri Chorvátskom 
ramene,  v častiach ktoré sú obsadzované „pijanmi“ a „bezdomovcami“ ako sú Nám. 
republiky, parkovisko na Jiráskovej, Námestie hraničiarov, Vlastenecké námestie a iné 
miesta. Tu sa problém ničenia alebo odcudzenia majetku kde sa problém opakuje viac ako 
v sídliskovej časti. Preto sa bude pokračuje v osádzaní nových smetných košov v trasách ako 
je Chorvátske rameno ,  V. Draždiak s poukazom osadiť  smetné koše, pevnejšie (s 
prívlastkom „antivandal“), ktoré by nebolo možné jednoducho odcudziť, alebo  zničiť.  
V roku 2014 sa predpokladá osadiť ďalších asi 100 ks smetných košov.   
Osadenie ďalších smetných košov v mestskej časti Bratislava-Petržalka je potrebné riešiť aj 
s nutnosťou zabezpečenia technického motorového vozidla na zber a čistenie odpadu. T.č. má 
MP VPS Petržalka k dispozícii na tento účel dve malé motorové  vozidla „Piagio“ s osádkou 
na denné vyprázdňovanie a dočisťovanie okolia smetných košov.  V prípade poruchy vozidla 
je problém nahradiť výpadok za pokazené vozidlo, čo sa hneď prejaví v pripomienkach 
a podnetoch od obyvateľov na preplnené smetné koše a neporiadok v okolí smetných košov. 
Pokiaľ by sa neriešilo zabezpečenie ďalšieho vozidla na zvoz odpadu zo smetných košov ako 
aj mzdové prostriedky pre ďalšiu osádku, nedokáže MP VPS zvládnuť denne vyprázdňovanie 
doplnených smetných košov a je potrebné počítať  s predĺžením cyklu čistenia košov .   
Lavičky a ich riešenie treba rozdeliť na dve časti.  Oprava stávajúcich lavičiek (lavičky, kde 
kovová konštrukcia je zachovalá) a osadenie nových lavičiek.  V roku 2014  by mala byť z 
veľkej časti pokrytá požiadavka na obnovu, alebo osadenie nových lavičiek. Osádzanie 
lavičiek je riešené  najmä podľa požiadaviek  obyvateľov a ich súhlasu, v trasách prechádzok 
obyvateľov a na miesta v sídliskovej časti, ale tak aby nebol následne problém s rušením 
nočného kľudu. Preto sa vyžaduje komunikácia s obyvateľmi  a vyjadrenie dotknutého  okolia 
.  
         Z hľadiska problematiky riešenia  nových lavičiek sa  pamätá   najmä na  lokality v 
okolí  Znievskej, Budatínskej, trase Chorvátskeho ramena, celé Lúky  a na miestach, kde sa 
v začiatkoch výstavby Petržalky riešili lavičky na betónových kockách, ktoré sú toho času už 
len „betónovými kockami“ bez dreva.  Tu je požadované  odstránenie „betónových kociek“ 
a ich náhradou v primeranom  množstve za  lavičky s operadlom. 
          Na opravu je vytipovaných takmer 100 ďalších  lavičiek kde po vykonaní ošetrenia 
náterom kovovej časti, zaobstaraní spojovacieho materiálu (skrutky)  sa upevní drevená časť 
a lavička bude slúžiť svojmu účelu. Na osadenie nových lavičiek evidujeme požiadavky 
v počte viac ako 109 lavičiek. Niektoré požiadavky sú opakovane urgované  zo stany 
obyvateľov, s podporou   poslancov mestskej časti.   
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       K riešeniu požiadaviek úseku  smetných košov  navrhujeme zabezpečiť finančné 
krytie minimálne 12 000 až 15 000 .-€ na zaobstaranie vozidla Piagio, alebo obdobného 
vozidla na zber a zvoz odpadu zo smetných košov, mzdové prostriedky na dvoch 
zamestnancov  (vodič a RČM).  Mzdové náklady na dvoch zamestnancov by za 
kalendárny rok predstavovali sumu 15 480 € + odvody vo výške 5 413,17 €. Čo by sa 
riešilo v rozpočte pre rok 2015 
 
 
 
Informáciu predkladá: 
Bc. Richard Uhrín, poverený vedením podniku 
 
V Bratislave 22.08. 2014 
   
                   
 
 
 


